
 

 

Bestyrelsesmødereferat 

Placering: Online 

Dato: 21. februar 2023 

Tidspunkt: Kl. 18.00 

Deltagere: Peter Tangaa, Jacob Tranberg, Dan Larsen, Kai Olsen, Kurt Rotbøl, Svend Pedersen, 

Jeppe Baldersbæk og Rie Duus 

Afbud fra: Ove Blom Hansen og Aage Siig Christensen 

 

  

Dagsorden: 

1. Orientering fra forretningsudvalget 

2. Eventuelt 

3. Næste møde 

 

1. Orientering fra forretningsudvalget 

Forretningsorden er i gang med at blive gennemgået og opdateret. 

Simulatoren er nu i gang og kan bookes via Golfbox. Der er lavet en kontrakt med Jacob Tranberg 

omkring leje af Trackmann 

Klubben har modtaget en henvendelse fra Varde Kaserne (Kim Madsen), som gerne ville lave en 

aftale med os. De vil gerne kunne tilbyde ansatte, som måske skal udsendes muligheden for “kun” 

at betale for et ½ år af gangen. Det er aftalt at vi prøver en forsøgsordning i 2 år, for at se om 

det giver flere medlemmer. Der opkræves kontingent for perioderne 1. februar til 31. juli og fra 

1. august til 31. januar. Hvis klubben ikke har hørt noget fra medlemmet ved udgangen af 

perioden, så lukkes automatisk for spilleretten.  

Der blev orienteret omkring medlemsantal. Der er kommet en del udmeldinger i forbindelse med 

udsendelse af 1. rykker, og man forventer at der kommer flere når 2. rykker og lukning af 

spilleret vil blive foretaget i løbet af de næste 14 dage. 

Kurt var ikke optimistisk i forhold til hverken medlemmer eller greenfee. Kurt vil den 28. februar 

lave et overblik over den økonomiske situation i klubben. 
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2.  Eventuelt 

Jacob orienterede omkring tilmelding til holdtræning. Der er i år ikke den samme tilmelding som 

de sidste par år. Vedlagt prognose for træningen. 

Den nye formand for begynderudvalget havde sendt et skriv om sig selv, og han blev godkendt af 

bestyrelsen. 

Formændene for udvalgene er inviteret til at deltage på næste bestyrelsesmøde, hvor vi får besøg 

af Kim Uldahl, som vil gennemgå Player’s First med os. Rie forsøger at få den ”gamle” rapport fra 

sidst og sende det ud inden næste møde. 

Det blev aftalt at 1-2 gange årligt skal man kigge på de oplysninger vi får i Player’s First for at se 

hvilke punkter vi skal have fokus på. 

Peter informerede om, at han og Aage er i gang med at få styr på den nye affaldssortering. 

Rie viste prøven på det permanente bagmærke, som skal erstatte de tidligere bagmærker. Det 

blev godkendt. 

 

3. Næste møde 

 Næste møde afholdes den 21. marts kl. 7.00 i klublokalet i golfklubben på Gellerupvej 111B, 

6800 Varde  

 

 

Referent: Rie Duus 25.02.2023 


